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تریبون         

مدیر امور عشایر استان تهران خبر داد؛

تامین آب شرب بهداشتی مناطق عشایری تهران

مدیر امور عشایر اس��تان تهران از تامین آب شرب بهداشتی در مناطق 
عشایری این استان خبر داد.

فرش��ید ذبیحی در گفت وگو با ایس��نا، در تشریح روند تأمین آب شرب 
عش��ایر اس��تان تهران گفت: جامعه تولید کننده عش��ایر اس��تان تهران هم 
اکنون تا نیمه شهریورماه در مناطق ییلاقی حضور دارند که یکی از نیازهای 
 اصلی این جامعه تولید کننده، تأمین آب ش��رب بهداشتی و تأمین آب برای 

دام هاست.
وی افزود:سیستم انتقال آب لوله کشی بهداشتی در محل اسکان عشایر 
انجام شده و برای تأمین آب برای دام ها نیز تانکرهای آبرسان بصورت منظم 

فعالیت دارد.
مدیر امور عشایر استان تهران ادامه داد: با همکاری وزارت نیرو نیز حدود 
۱۰۰ دستگاه پنل خورشیدی جدید به عشایر این استان اختصاص پیدا کرده 
تا عشایر در ییلاقات بتوانند با استفاده از این سامانه های خورشیدی زندگی 

کنند.
به گفته ذبیحی، جامعه عشایری استان تهران با حدود سه هزار خانوار، 
از تولید کنندگان عمده گوشت قرمز در پایتخت هستند و ضروری است که 

در جهت افزایش تولید از این جامعه تولید کننده و مولد حمایت کرد.

رئیس اتاق اصناف کشاورزی :

کاهش ۴۰ درصدی مصرف آب با توسعه 
گلخانه ها محقق می شود

رئیس اتاق اصناف کش��اورزی گفت: با ایجاد و توس��عه گلخانه ها شاهد 
کاهش و مدیریت ۳۰ تا ۴۰ درصدی مصرف آب، س��موم و بهره وری تولید 

خواهیم بود.
قاس��م پیش��ه ور در گفت و گو با باشگاه خبرنگاران جوان، گفت:یکی از 
 سیاس��ت های اصلی دولت ایجاد زیرس��اخت های لازم خصوص گلخانه ها 

به منظور مدیریت آب و آفات است.
به گفته او، با توجه به توس��عه کش��ت محصولات گلخانه در راس��تای 
مدیریت مناب��ع آب، زمین های روباز به محصولات اس��تراتژیک گندم، جو 
و برنج باید اختصاص یابد.پیش��ه ور ادامه داد: با توجه به افزایش هزینه ها، 
اح��داث یک گلخانه صنعتی ۳۰ هزارمیلیارد تومان اعتبار نیاز دارد که هیچ 
از کش��اورزان س��رمایه لازم برای احداث گلخانه را ندارند که لازمه این امر 
تخصیص اعتبار و منابع مالی لازم با کمترین سود و بیشترین بازه  پرداخت 
در اختیار بهره برداران است تا اراضی فضای باز به کشت محصولات اساسی 
تخصیص یابد.رئیس اتاق اصناف کشاورزی گفت: با اعمال حمایت های لازم 
در خصوص توسعه  گلخانه ها و انتقال محصولات آب بر صیفی و جالیزی به 
گلخانه، ش��اهد کاهش ۳۰ تا ۴۰درصدی مصرف آب و سموم و رونق کشت 

محصولات اساسی خواهیم بود.

بنا بر اعلام روابط عمومی اورژانس تهران؛

فرونشست زمین در میدان ونک حادثه آفرید

بناب��ر اعلام روابط عمومی اورژانس تهران، در پی فرونشس��ت زمین در 
میدان ونک، یک نفر مصدوم شد و به مرکز درمانی انتقال یافت.

به گزارش مهر، روابط عمومی س��ازمان اورژانس تهران اعلام کرد: صبح 
جمعه در س��اعت ۱۰:۲۵ گزارشی مبنی بر فرونشست زمین در میدان ونک 

تهران به مرکز ارتباطات ۱۱۵ اورژانس استان تهران اعلام شد.
با اعلام این گزارش بلافاصله دو دستگاه آمبولانس به محل حادثه اعزام 

شدند.

خبــر

مدیرعامل اتحادیه مرغداران:

ضرورت خرید و جمع آوری روزانه هزارتن مرغ 
از سطح بازار

مدیرعامل اتحادیه مرغداران گفت: با توجه به افزایش حجم جوجه ریزی ها، 
روزانه ۵۰۰ تا هزارتن مرغ مازاد از سطح بازار باید توسط پشتیبانی امور دام  
جمع آوری ش��ود.علی ابراهیمی در گفت و گو با باش��گاه خبرنگاران جوان، 
گف��ت: بنابر آم��ار از مجموع ۱۴۷ میلیون و ۵۰۰ ه��زار قطعه جوجه ریزی 
 تیرم��اه، حداقل ۲۵۰ تا ۲۶۰ هزارتن گوش��ت مرغ تولید ش��د که این رقم

 ۱۰ درص��د م��ازاد بر مصرف اس��ت.به گفته او، هم اکنون ص��ادرات مرغ به 
بازارهای هدف در حال انجام است، اما میزان آن تناژ بالایی نیست. از این رو 
صادرات مرغ مستلزم بازاریابی است که مهم ترین فاکتور در جریان صادرات، 
رقابت پذیری کالاست چراکه با یک قیمت ثابت امکان صادرات وجود ندارد.

ابراهیمی ادامه داد: با ارائه قیمت مناسب و کیفیت بالا امکان توسعه صادرات 
به بازارهای هدف وجود دارد، از این رو باید به سمت و سویی رویم که تولید 

صادرات محور در دستور کار قرار بگیرد.
مدیرعامل اتحادیه مرغداران با تاکید بر خرید مرغ مازاد توسط پشتیبانی 
امور دام افزود: با توجه به حجم مازاد تولید، روزانه ۵۰۰ تا هزارتن مرغ توسط 
پشتیبانی امور دام باید از سطح بازار جمع آوری شود تا بازار به تعادل برسد. 
همچنین در راستای ایجاد تعادل قیمت باید بتوانیم فضای صادراتی بیشتری 
را فراه��م کنیم.او درباره تاثیر افزایش عوارض واردات نهاده های دامی افزود: 
بنابر آمار ۷۰ درصد قیمت تمام ش��ده مربوط به نهاده دامی و خوراک است 

که این امر منجر به افزایش قیمت مرغ زنده و مرغ آماده به طبخ است.

اعلام نرخ جدید جریمه روزانه خودروهای فاقد 
معاینه فنی

مدیر عامل س��تاد معاینه فنی خودروهای تهران با اش��اره به نرخ جدید 
جریمه ۱۰۰ ه��زار تومانی عدم معاینه فنی خودروه��ا، گفت: پلیس موظف 
اس��ت برای خودروهای فاقد معاینه فنی مشمول در ازای هر روز تردد بدون 
گواهی مذکور نس��بت به ص��دور قبض جریمه مطابق با قانون رس��یدگی به 
تخلف��ات رانندگ��ی اقدام کند.محمد مه��دی میرزایی قم��ی در گفت وگو با 
 ایسنا، با اش��اره به اعلام جرائم جدید تخلفات رانندگی و جریمه روزانه مبلغ 
۱۰۰ هزار تومان برای خودروهای فاقد معاینه فنی مش��مول، گفت: داش��تن 
گواهی معاینه فنی خودروها به چندین طریق توس��ط پلیس کنترل می شود؛ 
چرا که بر اساس ماده ۹ قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی، رانندگان موظفند 
هنگام رانندگی گواهینامه، کارت خودرو، بیمه نامه معتبر شخص ثالث و برای 
خودروهای مشمول معاینه فنی که بیش از چهار  سال از تولید آنان می گذرد 
برگ��ه معاینه فنی را به همراه داش��ته باش��ند و در ص��ورت مطالبه مأموران 
راهنمای��ی و رانندگی آن را ارائه کنند و ع��لاوه بر کنترل فیزیکی به صورت 
مکانیزه نیز توسط کلیه دوربین های سطح شهر معاینه فنی خودروها کنترل 

و خودروها در صورت نداشتن آن توسط پلیس اعمال قانون می شوند.
وی با بیان اینکه طبق قانون یکی از مدارک مورد نیاز در هنگام معامله، 
ارائه گواهی معاینه فنی معتبر است که از این درگاه نیز معاینه فنی کنترل 
می ش��ود؛ در مورد اهمیت مشارکت شهروندان در رعایت قانون معاینه فنی 
اظهار کرد: الزام انجام معاینه فنی یک قدمت نیم قرن در کشور ایران دارد و از 
سال ۱۳۴۷ در آیین نامه راهنمایی و رانندگی لحاظ شده و بر اساس ماده ۶  
قانون هوای پاک مجلس شورای اسلامی سال ۱۳۹۶، انجام معاینه فنی کلیه 
وس��ایل نقلیه موتوری اعم از س��بک، نیمه سنگین، سنگین و موتورسیکلت 
که توسط بخش های دولتی، عمومی و غیر دولتی به کار گرفته می شوند در 
دوره های زمانی منظم الزامی اس��ت و پلیس موظف اس��ت برای خودروهای 
فاقد معاینه فنی مشمول، در ازای هر روز تردد بدون گواهی، نسبت به صدور 

قبض جریمه مطابق با قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی اقدام کند.
میرزای��ی قمی ادامه داد: غیر از این رویکرد و الزامات قانونی یک بخش 
هم مربوط به ش��هروندان و مس��ئولیت اجتماعی آنها در قبال حفظ سلامت 
خود و سایر شهروندان است؛ مراکز معاینه فنی، بخش های آزمایشگاهی قابل 
اعتمادی اس��ت که ش��هروندان می توانند از وضعیت سلامت فنی خودروی 
خود مطلع ش��وند. انجام معاینه فنی به نحوی مشارکت شهروندان در حفظ 
سلامت شهر و شهروندان است و بدون تردید افزایش اثربخشی معاینه فنی 

در کاهش تصادفات و آلودگی هوا نیازمند مشارکت همه ما است.
مدیر عامل س��تاد معاینه فنی خودروهای تهران با اشاره به این موضوع 
که مراجعه س��الانه خودروهای ش��خصی برای انج��ام معاینه فنی یک بحث 
قانون��ی برای س��اماندهی وضعیت خودروها پ��س از تولید به صورت کلان و 
برنامه ریزی ش��ده است، تأکید کرد که خودروها نیاز دارند پس از هر تعمیر 
اساسی در بخش های ایمنی و یا پیش از سفر که ایمنی خودرو حائز اهیمت 

است به مراکز معاینه فنی مراجعه کنند.

 مردم به شایعات درباره اشعه فرابنفش
 توجه نکنند

ریی��س مرکز مل��ی پیش بین��ی و مدیریت بحران 
مخاطرات وضع هوای سازمان هواشناسی گفت: چنین 
گرمای��ی که امروز وجود دارد در گذش��ته نیز س��ابقه 
داشته و مردم به ش��ایعات در خصوص اشعه فرابنفش 
توجه نکنند.به گزارش مهر، صادق ضیائیان رئیس مرکز 
ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوای 
سازمان هواشناسی، گفت:اشعه ماورای بنفش خورشید 
در همه طول سال می تابد و خواصی نیز برای بدن دارد 
و این اشعه طیفی از تابش نور خورشید است که بخشی 
از آن توس��ط ازن جذب می شود و به طور کلی عواملی 
موجود در استراتوسفر بر آن تأثیر می گذارد.همچون زاویه تابش نور خورشید به زمین و میزان ازن 

وی ادامه داد: اشعه فرابنفش به دسته های مختلفی 
از محدوده خیلی کم و بی خطر تا مرحله خطرناک )که 
نیازمند محافظت هایی برای بدن است(، تقسیم می شود 
و چنانچه میزان این اشعه بالای ۶ تا بیش از ۱۱ باشد، 
باید بدن را از مواجهه مستقیم با نور خورشید محافظت 
و از کرم ه��ای ضد آفتاب، عینک های مخصوص به ویژه 

در ساعات ۱۰ تا ۱۶ روز استفاده کرد.
ضیاییان تاکید کرد:ش��ایعاتی که مطرح می شود و 
اینکه نباید افراد از منزل خارج ش��وند، درست نیست و 
ما همواره با چنین شرایطی در تابستان ها در کشور در 

طول سال های گذشته نیز مواجه بودیم.

 مق��ام مس��ئول س��ازمان بن��ادر و دریان��وردی از 
فراهم ش��دن فرآیندهای لازم راه ان��دازی خط دریایی 

خرمشهر - بصره خبر داد.
به گ��زارش مهر، علی عس��کری مدی��رکل بندر و 
دریانوردی خرمش��هر گفت: ملت های دوست، همسایه 
و ش��ریف ای��ران و ع��راق پیوند ناگسس��تنی دارند که 
حماسه عظیم اربعین حسینی، بزرگ ترین و مهمترین 
مهر تأیید بر این ارتباط و اش��تراک حیاتی و صمیمانه 
 دو کش��ور است و تمام فرآیندهای لازم برای راه اندازی 
خ��ط دریای��ی خرمش��هر - بص��ره در اداره کل بندر و 
آمادگی خود را به طرف عراقی اعلام کردیم.دریانوردی خرمشهر فراهم است و ما به صورت رسمی 

وی با تاکید بر اینکه به منظور بررسی نقاط ضعف 
و کمبودها باید یک س��فر آزمایش��ی از بندر خرمشهر 
ب��ه بصره انجام ش��ود، تصریح کرد: راه اندازی و ش��روع 
یک سفر دشوار نیس��ت، اما نگهداری از این ظرفیت و 
استمرار آن، بسیار مهم و نیازمند تلاش و همت اساسی 

است.
عسکری با تاکید بر آمادگی تمامی ظرفیت ها برای 
برقراری سفر دریایی از خرمشهر به بصره، ابراز امیدواری 
کرد نخس��تین سفر دریایی میان این دو کشور، در ایام 
اربعین حس��ینی و با حض��ور زائران سیدالش��هدا )ع( 

راه اندازی شود.

آمادگی ایران برای راه اندازی خط دریایی 
خرمشهر-بصره در اربعین

معاون وزیر صمت:

مجوزی برای 
افزایش قیمت 
محصولات 
ایران خودرو 
نداده ایم

در پی اعمال و ابلاغ افزایش قیمت ش��ش محصول گروه صنعتی ایران خودرو توس��ط این شرکت، معاون صنایع حمل ونقل وزارت 
صنعت، معدن و تجارت، ضمن تاکید بر اینکه افزایش قیمت مورد درخواست شرکت های خودرویی بوده و همچنان در مراحل بررسی و 
تشریفات قانونی است؛ اما تا این لحظه، هیچگونه مجوز و ابلاغ رسمی در خصوص افزایش قیمت ها به این شرکت و همچنین سایپا داده 
نشده است.در حالیکه مدیران گروه صنعتی ایران خودرو در ابلاغیه از افزایش رسمی قیمت شش محصول خود خبر داد، وزارت صنعت، 
معدن و تجارت، وجاهت قانونی اعمال این افزایش قیمت را رد کرده و به تاکید صریح معاون صنایع حمل ونقل این وزارتخانه هنوز وزارت 
صمت مجوز افزایش قیمت محصولات ایران خودرو  را ابلاغ نکرده است.گفتنی است که از دی ماه سال گذشته، مسئولیت ابلاغ و اعلام 
قیمت محصولات خودروسازان براساس آنچه که سازمان حمایت بررسی و  تایید می کند، به وزارت صنعت، معدن و تجارت واگذار شده 
است.در پی ابلاغیه گروه صنعتی ایران خودرو در رابطه با قیمت جدید محصولات این شرکت، احمد اقایی- معاون صنایع حمل ونقل وزارت 
صنعت، معدن و تجارت در گفت وگو با ایسنا، تصریح کرد: ایران خودرو درخواست خود مبنی بر افزایش قیمت محصولات در راستای 
اصلاح و به روزرسانی قیمت ها را به وزارت صمت اعلام کرده اند که این درخواست در حال بررسی  است و تشریفات قانونی آن بایستی 
انجام شود؛ بنابراین تا این لحظه هیچ ابلاغ رسمی به ایران خودرو یا سایپا در رابطه با افزایش قیمت این خودروسازان در سال جاری که 

ناشی از محاسبات و هزینه ها و... باشد نداشتیم و در حقیقت، هنوز مجوز وزارت صنعت، معدن و تجارت را ندارد.


